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§ 9 

Förvaltningsinformation 

Förvaltningschef Arjun Bakshi lämnade följande information. 

Presenterade arbetsmarknadsförvaltningens nya ekonomi chef, 

Ulrika Klemets, för nämnden. 

 

Bengt Jönsson, avdelningschef Vuxenutbildning Stockholm, 

informerade nämnden gällande nuläget efter Kalla Faktas reportage, 

som sändes i TV4 den 5 februari, från den upphandlade 

utbildningsanordnaren Astars sfi-verksamhet. Förvaltningen har 

sedan reportaget sändes påbörjat en omfattande utredning i ärendet 

som kommer att mynna ut i en rapport till nämnden i slutet av mars. 

Intagsstopp av elever till Astars sfi-skolor i Liljeholmen och på 

Medborgarplatsen gäller under tiden som utredningen genomförs. 

 

Arjun Bakshi, förvaltningschef, ville avslutningsvis tacka 

ordförande Mirja Räihä för det utomordentliga samarbetet, då 

ordinarie borgarråd Emilia Bjuggren från och med nästa nämnd 

återgår i tjänst.  

______________________ 

 


